



---

Referat af bestyrelsesmøde nr. 4 af 2007  
Mandag, den 17. september 2007 kl. 19:00

---

Tilstede:                      Formand:    Per T (3)                      mail: thing@it.dk  
                                         Kasserer:    Per J (1)                      mail: ph@alb.dk  
                                                              Peter (29)                      mail: p.venoe@safeexit.dk  
                                                              Jeanne (22)                      mail: jklarsen@webspeed.dk

Afholdt hos:                      Peter (29)  
Referent:                              Per T (3)

Dagsorden:                      1. Godkendelse af referater  
                                         2. Orientering og Beslutninger  
                                         2. Næste møde

---

Ad. 1 - Godkendelse af referat nr. 2 af 11. juni 2007 og nr. 3 af 20. august 2007  
Begge referater blev godkendt uden anmærkninger.

Ad. 2 - Orientering og Beslutninger

Økonomi - kassereren

Per(1) redegjorde for økonomien til og med 15. september i korte træk. Budgettet overholdes.

Kassereren vil udsende en reminder omkring næste kontingent opkrævning pga. skift af bankforbindelse og dermed nyt konto nummer.

Post ind/ud - Formanden

Mads(2) har forespurgt bestyrelsen om det var muligt, at fjerne skiltet i hans hæk mod stamvejen. Bestyrelsen ved godt, at skiltet er godt gemt og sikkert ikke har den ønskede effekt da skiltet er gammelt og slidt. Men før en evt. fjernelse kan ske, vil vi forespørge kommunen om, at få udført tiltag til dæmpning af farten på stamvejen.

Eksempelvis kunne gummibump og opsætning af skilte på den anden side af vejen i begge retninger, være en mulighed. Bestyrelsen har ikke bevilget noget beløb til dette, da vejen er offentlig og vedligeholdes af kommunen.

Søren(17) har forespurgt om lapningen af asfalten på stikvejen ved 17, 19, 21 og 23 er udført tilfredsstillende efter bestyrelsens mening.

Bestyrelsen finder lapningen i orden.

Eva(19) har henvendt sig til bestyrelsen med et ønske om et fælles brev til den tilstødende G/F Skovengen omkring højden på den fælles hæk, som parcellerne 19, 21, 27 og 29 har. På møde med de 4 huse er der opnået enighed efter en vandretur og Per(3) fremsender et brev med svaret til vores nabo-forening.



#### Vejfest

En stor tak til festudvalget Linda(5), Helle(9), Lone(27) og Susanne(10) for, at arrangerer en vejfest. Der var stor tilslutning og teltet var fyldt godt op med masser af børn og voksne. Masser af god stemning og ganske sjovt, at trave rundt og se de forskellige haver.

#### Farvesagen - Formanden/Kassereren

Vores møde med kommunen er udsat til den 2. oktober 2007. Mere herom kommer snarest efter vores næste bestyrelsesmøde planlagt til den 8. oktober.

Bestyrelsen har holdt møde den 20. august 2007 kun omhandlende det brev som kommunen tilsendte os i juli måned. Referatet er omdelt/mail'et rundt sammen med dette referat.

#### Gylden Dag: Søndag den 7. oktober kl. 11:00 - 13:00 - Peter

Invitation er udsendt pr. mail af Peter og alt afhængig af fremmøde har vi disse aktiviteter på programmet:

Studsning af trappe beplantning ved Herstedøster stien

Fjernelse af ukrudt ved skuret og omkring vores træer

Peter sørger for poser og Per(3) sørger for øl og vand.

#### Snerydning

Vi mangler en til at rydde sne til vinter.

Jeanne tager kontakt til G/F Snebærhaven og forhører sig om de har aftalt snerydning med deres gartner.

#### Beskæring af træer på fællesareal

Per(1) tager kontakt til en gartner og forhører sig nærmere.

#### Brugergruppen - Jeanne og Peter

Intet at bemærke. Sidste møde var den 30. august.

#### Forsøg på indbrud

Søndag, den 12. august kl. 22:30 er der forsøgt indbrud i hus nr. 1.

#### Ad. 3 - Næste bestyrelsesmøde

Mandag d. 8. oktober 2007 hos Per(3).